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Tisztelt Képviselő Urak!

A Házszabály 91 . §-a alapján. a Zrínyi Miklós Nemzetvédelmi Egyetem és a Rendőrtiszti
Főiskola esetleges integrációjával kapcsolatban KJ284 . ; Kl285 számon feltett kérdéseikre az
alábbi választ adom .
Válaszom lényege következik az Önök által feltett kérdésből is, melyben arra hivatkoznak,
hogy Szekeres Imre miniszter úr, még miniszterjelöltként a Honvédelmi és Rendészeti
bizottsági meghallgatásán a ZMNE és az RTF integrációját firtató kérdésre azt válaszolta,
hogy nem tartja elképzelhetetlennek, jómagam szintén e minőségemben pedig nem zártam
ki az integrációt . E szavakkal pontosan arra kívántunk utalni, amit azok a hétköznapi
gyakorlatban is jelentenek, vagyis arra, hogy még nincs kialakult álláspontunk, ez egy
lehetőség, amit a továbbiakban minden oldalról meg kell vizsgálni . E kérdésben semmiféle
kormányzati prekoncepció nem létezik, azt kizárólag szakmai szempontok mentén kívánjuk
eldönteni azt követően, ha már valamennyi előzetes vizsgálatra, így a hatásvizsgálatra is sor
került .
Három nappal a kormány hivatalba lépése után a megalapozott döntéshez szükséges
valamennyi szegmensben a vizsgálat lezárult . Ez utóbbiakból következik, hogy a feltett
kérdésekre kizárólag a vizsgálat teljes körű lefolytatását követően adható egzakt válasz .

Megtisztelő kérdéseiket köszönöm, kérem válaszom elfogadását .
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